



ACI honor delivered IMS Internal Auditor Training to Hospital Authority, New Territories East Cluster Hospitals.



醫院管理局
HOSPITAL
AUTHORITY

Accredited Certification International Limited (ACI) has recently delivered an Integrated Management System (IMS) Internal Auditor Training to New Territories East Cluster hospitals from Hospital Authority (HA). HA used to place great emphasis on the professionalism of her staff, to enhance their knowledge on IMS Internal Auditing and thus achieve effective monitoring of the implementation of various ISO standards.

Objective of the course was to refresh the participants' understanding of the IMS requirements and the current standards of ISO 9001, ISO14001, ISO 22000 and OHSAS 18001. Trainer also demonstrated how to conduct an internal audit and the auditing skills required as an internal auditor. Through interactive group discussions and role-play exercises, HA staff acquired more comprehensive understanding about the update IMS requirements.

If you are interested to refresh your staff on IMS requirements in conducting internal audits, they are encouraged to enroll in our training courses.



国际认可认证很荣幸最近向 医院管理局辖下的新界东医院联网 教授了综合管理系统的内部审核员训练课程



醫院管理局
HOSPITAL
AUTHORITY

国际认可认证有限公司 (ACI) 最近向医院管理局辖下的新界东医院联网职员同事教授了综合管理系统的内部审核员训练课程。医院管理局一向重视其职员的专业性，透过是次培训来增加职员对综合管理系统的内部审核的认知，以达致有效监察国际标准化组织 (ISO) 各项管理标准在医管局的实施情形。

课程的目的是令参加者能重温和学习综合管理系统的的相关要求和最新的知识，当中教授的系统包括ISO质量管理体系 (ISO9001)、ISO环境管理系统 (ISO14001) 和ISO食品安全卫生管理系统 (ISO22000) 及职业健康和安全管理系统 (OHSAS 18001)。ACI的导师亦示范了如何进行上述管理系统的内部审核和讲解内部审核员所需的审核技巧。透过互动的课堂练习如小组讨论和角色扮演，令医管局学员更全面地掌握综合管理系统的最新知识和要求。

如阁下有兴趣为你机构的职员重温有关综合管理体系和相关内部审核的要求，欢迎参与我们的培训课程。